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Lokallagsmøte tirsdag 24. mai 2022 
 

Tid: 18.00-20.30 

Sted: Nes Rådhus 

Fremmøtte: Kesorn, Helge, Tone Kristine og Ole Andreas (møteleder og referent) 

 

Saksliste: 
 

Debrifing befaring ved bautaplassen 21.5.22 
Ole Andreas fortalte om befaringa arrangert av Facebook-gruppa «Vern av bautaplassen!», ved Tom 

Fidje og Ole Andreas. Det var 40 frammøtte. Frits Wahlstrøm fortalte om stedets kulturhistorie, 

Marie Landmark holdt appell. Flere av deltakerne tok til orde etter de to programfesta talerne. Kun 

Venstre og MDG var representert med kommunestyrepolitikere.  

Vedtak: 

Tas til orientering.  

 

Trehusbebyggelse Årnes sentrum 
Det er ikke ønskelig med usammenhengende og vilkårlig utvikling slik som på Lillestrøm og Jessheim. 

Årnes sentrum er lite, og skal man bygge tettere må det være gjennomtenkt iht. material- og 

estetiske valg.  

Man ønsker levende byrom, høyhus passer bedre i «ytre sentrum» der de er til mindre sjenanse.  

Trehusa bør brukes, ikke stå tomme. De representerer Årnes’ sjel/identitet.   

Vedtak:  

Ingen vedtak blei fattet ved behandling av saken.  

 

Ekspropriering av privat eiendom  
 

Vedtak:  

Nes Venstre skal ikke stemme for politiske vedtak som muliggjør ekspropriering av privat eiendom 

der det ikke er til stor samfunnsmessig nytte.  Privat boligbygging anses for å ikke være av slik nytte.  

 

Skolemat  
Gratisprinsippet må hegnes om, derfor er foreldrebetaling av skolemat ikke ønskelig. 

Administrasjonens innstilling om brødskiver som skolefrokost anses for å ikke være i tråd med 

ambisjonene om felles skolemåltid som skal øke trivsel i tillegg til å sikre riktig ernæring.  
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Gratis skolemat er ikke aktuelt hvis omprioritering i satte rammer til Oppvekst-området, da 

foretrekkes skolebøker og økt dekning fagpersoner i skolen.    

 

Vedtak:  

Kommunestyregruppa bes ta innspillene til etterretning.  

 

Foreldre-eide barnehager 
 

Vedtak:  

Nes Venstre ønsker å bevare et mangfoldig barnehagetilbud i Nes kommune, og støtter tiltak til 

fordel for foreldre-eide, ikke-kommersielle barnehager som sliter grunnet koronapandemien og 

strømkrisa.  

 

Orientering fra programkomitéen  
Man har fått inn mange innspill, men lite på landbruk.  

Innspill fra Helge: Arbeide for laksetrapper langs Glomma – dette som miljøtiltak som kan generere 

øko-turisme på sikt.  

Vedtak: 

Styret ber komiteen om å legge fram førsteutkast til program snarlig.  

 

Prioritert liste med kandidater til nominasjonskomitéen for Akershus-lista 
 

Vedtak:  

1. Ole Andreas Sørli-Sidselssønn 

2. Eri Melhus 

3. Mirnesa Balagic 

4. Celine Kronen Gutierrez-Mowinckel 

5. Marcus André Holst-Pedersen 

6. Christina Teige Apuzzo 

7. Camilla Edi Hille 

8. Solveig Schytz 

9. Knut Bakkehaug 

10. Margrethe Prahl Reusch 

 


